

《单词百科:predictor是什么意思?predictor怎么发音?predictor的解释和用法》

英语单词predictor是什么意思?predictor怎么读?predictor怎么发音?简答网为您整理了predictor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



predictor怎么读

predictor的读音:[prɪˈdɪktə(r)]

predictor的意思

1、n.预言者，预报器；

predictor的相关词组

1、predictor control 前置控制，提前量的调节；

predictor的近义词

- 1、**analyst** n.分析家, 化验员; 〈美〉精神病医师;
- 2、**clairvoyant** adj.透视的, 有洞察力的;
- 3、**diviner** n.占卜者, 占卦的人;
- 4、**forecaster** n.预报员;
- 5、**haruspex** n. (古罗马) 以动物内脏占卜的僧人;

predictor的双语例句

1、Conclusions: Socioeconomic status in adulthood is a stronger predictor of adult health than that in childhood.

结论: 相较于童年社经地位, 成人社经地位为成人健康更重要的预测因子。

2、In the Cox proportional hazards model, waitlist time also not a significant predictor of HCC recurrence.

在Cox比例危险率模型中, 等待时间也不是肝细胞癌复发的显著预测因子。

3、Cholesterol level is not a strong predictor of heart disease in women.

胆固醇含量不能有效地预示妇女心脏病。

4、They find that the prevalence of infectious diseases can be a powerful predictor of regional smarts.

他们发现传染病的流行会极大影响该地区的整体智力水平。

5、The child's reaction to the arrival of the new baby was a very good predictor of how they would get on during the year that followed.

通过观察孩子对新生儿到来的反应能很好预测在接下来的一年中他们会不会相处融洽。

6、Now spend some time learning how CB Predictor can help you forecast the future.

现在花费一些时间来学习如果使用CBPredictor来帮助你预测未来。

7、Under LINEX loss function the best equivariant predictor is given.

在非对称LINEX损失下,给出了最优同变预测测量并举例进行了说明.

8、First, SBP is more easily and accurately measured than DBP and a better predictor of risk.

第一,收缩压相比舒张压,更加容易和准确的测定,且很好预测相关风险.

9、It also may serve as a better predictor of cognitive impairment following stroke, Stebbins said.

它可能也是卒中后认知损害的更好的评价指标,Stebbins博士说.

10、Opinion polls are an unreliable predictor of election outcomes...

民意测验并不能对选举结果进行可靠预测。

11、Short Sleep Duration as an Independent Predictor of Cardiovascular Events in Japanese Patients With Hypertension.

在日本短暂睡眠时间是高血压患者心血管疾病的独立的预警器.

12、Opinion polls are an unreliable predictor of election outcomes.

民意测验并不能对选举结果进行可靠预测。

13、And the amount of time spent in sedentary activities is a strong predictor of weight gain.

早餐是一天中控制体重最重要的一餐.终日不动的时间也是体重增加的一个重要标志.

14、Because of the children had moderate fibrosis, the investigators could not a predictor of severe fibrosis.

因为大部分受测儿童是中度肝纤维化,研究者并不能预测严重的肝纤维化.

15、FN is an immunological predictor having clinical application value in the immunity theory causing PIH.

FN是妊高征病因的免疫学说中的一个有临床应用价值的免疫学预测指标.

16、According to the Mathematical Marriage Predictor, it's "roll your eyes and say goodbye s."

根据该婚姻数学方程式, 那是不是说, 眨眼 间就可以说分手了?

17、 However, LV mass index displaced diastolic dysfunction as a significant predictor of BNP in multivariate analysis.

然而多元分析则显示左室质量指数取代舒张功能, 为BNP的 有效预测因子.

18、 One of the things we studied and published last year an early predictor for anemia.

去年我们发表了一篇早期预测贫血的文章.

以上是简答网为您整理的predictor怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于predictor

的用法、predictor的释义、p

redictor的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/predictor>

